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Zápis ze zasedání školské rady 

Datum: 12.10.2023 

Přítomné členky rady:  

Ing. Jana Bláhová 

Ing. Tereza Kovalská  

Mgr. Zuzana Levá

Mgr. Alexandra Tůmová 

RNDr. Libuše Vosátková

 

Omluvena: Ing. Ivana Rezková 

 

Hosté: Mgr. Petr Chochola (ředitel školy) 

 

Program jednání: 

1. Návrh programu jednání 

2. Projednání a hlasování o změnách ve školním řádu 

3. Projednání výroční zprávy školy za rok 2022/23 

4. Projednání nového školního vzdělávacího programu pro rok 2023/24 

5. Ostatní 

Průběh jednání  

Ad. 1  

Předsedkyně rady přednesla úvodní slovo, seznámila členky s návrhem programu jednání. 
Navržený program byl schválen všemi přítomnými členkami. Nikdo neměl návrhy doplňující 
program jednání. 
 
Ad. 2 

Členky rady se seznámily se změnami ve školním řádu, který byl projednán a schválen 
pedagogickou radou dne 4. října 2023. Členky s navrhovanými změnami souhlasily a všechny 
přítomné hlasovaly pro schválení změn. 
 
Ad. 3 
 
Ředitel školy představil členkám rady Výroční zprávu školy za školní rok 2022/23. Školská rada 
výroční zprávu projednala.  
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Ad.4 

Ředitel školy seznámil školskou radu s novým ŠVP platným od školního roku 2023/24. 

Zejména poukázal na změny v ŠVP plynoucí z povinného navýšení hodiny informatiky na 

prvním i druhém stupni (dle revize RVP). Školská rada prodiskutovala změny v hodinových 

dotacích jednotlivých předmětů, a to zejména navýšení hodiny matematiky a českého jazyka 

v některých ročnících s ohledem na přípravu k příjímacím zkouškám na střední školy.  

 

Ad.5 

Paní Bláhová seznámila školskou radu s navrhovanými změnami v přijímacích zkouškách na 

střední školy. Poukázala společně s panem ředitelem Chocholou na možné organizační 

komplikace přijímacího řízení pro základní i střední školy.  

Dále školská rada diskutovala o velmi omezených kapacitní možnostech základní i mateřské 

školy a o pravděpodobném dalším nárůstů počtu dětí i žáků v nadcházejících letech.  Pan 

ředitel informoval členky rady o probíhajících či plánovaných projektech přístavby MŠ a ZŠ.  

Školská rada diskutovala o navrhovaných změnách MŠMT týkajících se financování 

pedagogických i nepedagogických zaměstnanců škol s důrazem na snížení PH max  

a zamýšleného rušení nepedagogických pracovních pozic.  

 

Usnesení rady 

Školská rada se seznámila: 

• s Výroční zprávou školy za školní rok 2022/23 

• se Školním vzdělávacím programem platným pro školní rok 2023/24 

Školská rada schválila:  

• Školní řád s platností od 16. 10. 2023. Pro změny ve školním řádu hlasovalo  

5 přítomných členek, nikdo nebyl proti. Jedna členka rady byla omluvena.  

 
 

Zapsala: T. Kovalská 


